
  Anneksvængets Grundejerforening 

  

 

 Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 15. august 2013. 

 

Deltagere: Ib, Camilla, Gertrud, Lars og Aage. 

 

 

1) Godkendelse af sidste mødes referat (30.05.13) – godkendt. 

 

2) Ib havde fremsendt skriftligt motiveret forslag til køb af bord/bænke sæt. Bestyrelsen 

besluttede med 4 stemmer imod købet ikke at gå videre med køb af yderligere 

bord/bænke sæt end de 2 bænke der allerede er indkøbt til det grønne område. 

 

3) Information om ”Nabohjælp” er udsat til senere ved Camilla. 

 

4) Camilla har skrevet til Lars Havelund om at få de EL-ledninger der skærer det grønne 

område lagt i jorden. Lars Havelund har erklæret sig enig i at det kønneste vil være at 

ledningerne ligger i jorden. Henvendelsen fra Camilla er sket ud fra den opfordring Lars 

Havelund har rundsendt i kvarteret. 

 

5) En enig bestyrelse har opgraderet investeringen i en buskrydder til i stedet at omfattet 

en skovrydder. Den er langt mere driftsikker og holdbar på den lange bane har Lars fået 

informationer om. Prisen er også en anden i det en skovrydder koster i omegnen af DKK 

13.000,00. Men det er så til gengæld også kvalitet vi køber. Lars står for indkøb. 

 

6) Skiltning til Stavisåstien: Vi blev enige om at beholde den nuværende skiltning. 

 

7) Lilleåen: intet nyt fra Laila.  

 

8) Vedr. sti bag hækkene på den nordlige del af det grønne område henstillede Gertrud til 

at denne ikke benyttes af hensyn til privatlivets fred. 

 

9) Gertrud opfordrede til at der ikke blev benyttet benzin ved optænding af skt. Hans bål 

fremover, således at evt. dyr har mulighed for at flygte. 

 



10) Vedr. ned sunkne fliserne ud for nr. 45: Lars orienterede om at Munk kommer den 19/8-

2013 og laver fliserne på vegne af Odense Kommune. Kloakrørerne er muligvis ødelagt af 

rotter hvorfor der er sket en rottebehandling hen over sommeren. 

 

11) Grundejerforeningens telt har stået i et skur i nr. 12 siden seneste vejfest! og er i 

mellemtiden mørnet og stængerne rustet op. Teltet er kørt på genbrugspladsen. 

 

12) Vedr. Generalforsamlingen den 26. september kl. 19:30 i Sognegården: 

Det reviderede og godkendte regnskab gennemgået sammen med budget 2014. 

       Ib og Gertrud på valg. Ib modtager genvalg. Gertrud modtager ikke genvalg. 

Camilla kontakter Laila for evt. indtræden i bestyrelsen. 

Ib booker sognegaard og nøgler afhentes af Ib til Generalforsamlingen. 

Aage sender dagsorden ud senest den 6. september. 

Ib kontakter Anders Højgaard for at høre om han vil være dirigent på GF. 

 

Næste bestyrelsesmøde er aftalt til torsdag den 19. september kl. 19.30 hos Lars i nr. 29. 

Referat udarbejdet af Aage Uhre. 


